
VERSLAG  BESTUURSVERGADERING Wederzijds d.d. 29-08-2022 
Aanwezig: Regina Visscher, Jet van Bennekom, Sturla Spans (notulist), Riet van Mourik en 
Wout Zinkstok 

1. De agenda wordt nader vastgesteld.  
 

2. Het conceptverslag van 11-07-2022 wordt  een kleine aanvulling goedgekeurd.  
 

3. Mededelingen en ingekomen stukken: 

- Wout en Regina gaan een overleg hebben met Petra Jongerius, de opvolgster van 
Reilif Bonse als wijkmanager bij Dock. 

- Jet doet en kort verslag van de gezondheidssituatie van Marian Menting. Ze is uit 
het ziekenhuis maar heeft een vloeibaar dieet. 

- Op de klacht van Vicky Koeter i.v.m. schending van privacy door Wout is inmiddels  
door Sturla namens het bestuur gereageerd.   

- De bestuursleden gaan begin september bij Wil langs om te borrelen en bij te 
kletsen. 

- Naar aanleiding van het overlijden van enkele leden is het de vraag hoe we als 
bestuur hier mee om moeten gaan. Wout zal een concept-protocol opstellen.  

- Wout en Sturla zijn namens het bestuur bij het wijkfeest in de Leeuw geweest en 
hebben daar flyers van Wederzijds verspreid. De ‘wijkwethouder’ Suzanne 
Schilderman was ook bij het feest aanwezig. Er waren verschillende organisaties 
aanwezig. Daarom was het goed dat we er waren. 

- We gaan kijken hoe we de flyers verder kunnen gaan verspreiden. Jet zoekt een en 
ander nog uit. Zo wordt er ook aan huisartsenpraktijken gedacht. 

-  De voorbereiding van het Wederzijds-uitje verloopt goed. Er hebben zich 38 
mensen aangemeld, dus praktisch helemaal vol.  

 
4.       Programma komend halfjaar en ALV. 

      Het is de bedoeling om op 19 oktober een ALV te laten plaatsvinden in de Helden. 
      Riet probeert nog hierover afspraken te maken met André.  
      Tijdens de ALV kunnen mensen wellicht vertellen over de verschillende activi- 
      teiten binnen Wederzijds, zoals de filmclub, de theateruitjes enz. 

5.       Huishoudelijk Reglement – Statuten – Privacyverklaring en Enquête. 
De aangepaste versies van de stukken zijn besproken. Wout en Sturla proberen        
nog een paar puntjes op de i te zetten. We proberen de eindversies ter bespreking   
voor te leggen aan de ALV. Op de eerstvolgende bestuursvergadering komen we 
hier nog op terug. Sturla zal contact maken met notariskantoor Grafhorst om het 
concept van de wijzigingen van de statuten met de kandidaat-notaris door te 
nemen. 

 
6. Enquête. 

Er is door 50 mensen gereageerd. Er gaat nog een extra mail uit. Er komt ook nog en 
oproep in de maandagenda. We benadrukken dat de enquête geheel anoniem is.        



 
7. Buurtcontactpersonen en lezingcommissie. 

   
De eerstvolgende vergadering van de buurtcontactpersonen is gepland op 
3 november.  
Wil en Jet zullen de lezingencommissie proberen weer nieuw leven in te blazen. 

 
8. Heldenborrel 

 
Het is niet zeker of Wout bij Singalong kan zijn. Dit wordt onderling geregeld. 

 
9. Activiteiten 

 
De Buurtkoffie-uurtjes lopen overal in ieder geval goed. 

 
10. Geen opmerkingen voor de rondvraag en de volgende vergadering vindt plaats op 

10 oktober om 11.15 uur bij Riet, Aartsbisschop Romerostraat 183. 
 
 
Actiepunten:  

1. ANBI-status (WZ) 
2. Boot ‘de Blauwe Bever’ 
3. Huishoudelijk Reglement en Statuten 
4. ALV 


